
Mede in verband met de bestuurshervorming van de Universiteit is be
zinning op de organisatie van de studentenvoorzieningen noodzakelijk; 
met name bleek dat de commissies, die onder de Civitasraad ressorte
ren niet optimaal functioneren, In verband hiermee werd zowel in de 
commissie voor de universitaire gezondheidszorg als in de culturele 
adviescommissie en in de commissie voor lichamelijke opvoeding en 
sport aandacht besteed aan de vernieuwing van de organisatie, die da
teert uit de eerste jaren na 1945. 

70. Academisch Ziekenhuis 

In 1970 vond in het ziekenhuis geen noemenswaardige uitbreiding 
van het aantal bedden plaats. Wel kon door een hogere bezetting van 
de beschikbare bedden het aantal verpleegdagen stijgen van 187.806 
in 1969 tot 189.280 in 1970. 

Tot de Minister van Onderwijs en Wetenschappen werd het verzoek 
gericht de omvang van het Academisch Ziekenhuis der Vrije Univer
siteit te stellen op 930 bedden. Het ziekenhuis kan daarmede voldoen 
aan de eisen welke tegenwoordig aan een academisch ziekenhuis wor
den gesteld. Helaas kon ook in 1970 van de Gemeente Amsterdam nog 
geen definitieve toezegging worden ontvangen betreffende het terrein 
dat voor de uitbreiding van het ziekenhuis benodigd is. 

Het ziekenhuis ontving ook dit jaar wederom een aantal gasten uit 
binnen- en buitenland, waarbij in het bijzonder vermeld kan worden 
het bezoek van 200 deelnemers aan een studiereis, georganiseerd door 
de International Hospital Federation. 

In de loop van 1970 openbaarden zich moeilijkheden binnen de lei
ding van de School voor Verpleegkundigen, die het bestuur van het 
ziekenhuis noopten tot de beslissing de adjunct-directrice tijdelijk met 
andere werkzaamheden te belasten. Dit had echter niet de gewenste 
ontspanning ten gevolge, doch leidde tot het vertrek van een aantal do
centen. Aan het einde van het verslagjaar was voor de problemen nog 
geen bevredigende oplossing gevonden. 

/ ]. Bouwwerkzaamheden 

De ingebruikneming van het hoofdgebouw kon in de zomer van 1970, 
geheel volgens plan, een aanvang nemen. Tegen het einde van het jaar 
waren de alpha-faculteiten, de bibliotheek en de centrale diensten 
naar het nieuwe gebouw verhuisd. Het is de bedoeling dat de grote 
kantine, de hoofdentree met de hallen en garderobes in gebruik geno
men kunnen worden tegen het begin van de cursus 1971-1972, terwijl 
dan in de loop van 1972, onvoorziene omstandigheden voorbehouden, 
als laatste onderdeel van het gebouw de aula — welice een capaciteit 
heeft van meer dan 1.000 plaatsen — en de senaatszaal gereed zullen 
komen. 

De werkzaamheden aan het gebouw van de scheikunde en het radio-

nuclidencentrum vorderen goed, evenals die aan de uitbouw van het 
technisch centrum ten dienste van alle gebouwen op het complex aan 
de De Boelelaan. 

12. Buitenlandse Betrekkingen 

In 1970 waren 290 studenten uit het buitenland ingeschreven, afkom
stig uit 39 landen. In het bijzonder het aantal studenten uit Indone
sië nam sterk toe, tot 75. Een medewerker is speciaal belast met de be
geleiding van de buitenlandse studenten. 

Dit jaar stelde het bestuur ƒ 80.000,— beschikbaar voor het verstrek
ken van beurzen. Hierdoor konden 17 buitenlandse studerenden gedu
rende kortere of langere tijd aan de Vrije Universiteit studeren. In het 
bijzonder mogen vermeld worden docenten van de Christelijke Uni
versiteit Satya Watjana te Salatiga, Indonesië en predikanten van Ban-
toe-kerken in Zuid-Afrika. 

De traditionele zomercursus vond dit jaar plaats van 2 t/m 4 juli en 
werd bijgewoond door een 160-tal Amerikaanse studenten, afkomstig 
van verschillende colleges. 

Gefinancierd uit de fondsen welke de regering voor de ontwikkelings
hulp heeft uitgetrokken, konden in het verslagjaar verschillende pro
gramma's worden opgezet en voor een deel ook reeds worden uitge
voerd. 

Genoemd kunnen worden: een onderzoek naar de mogelijkheden van 
verbetering van achterbuurten in Karachi, Pakistan; research en oplei
ding ten behoeve van het lokaal bestuur in Zambia; de ontwikkeling 
van psychologische tests in samenwerking met de staatsuniversiteit in 
Bandung. 

De samenwerking met de Université Libre du Congo werd sterk uitge
breid. Bijna 30 VU-medewerkers waren in het verslagjaar gedurende 
een langere of kortere periode aan de U.L.C, werkzaam. Bijzondere 
vermelding verdient de start van de medische faculteit, waarvoor de 
zgn. preklinische opleiding door VU-medewerkers verzorgd wordt en 
waarvoor de nodige apparatuur en overige uitrusting uit het fonds 
Vrouwen VU-Hulp werd gefinancierd. 

13. Financiën 

Voorafgaande opmerking: 
Voor het Academisch Ziekenhuis en de School voor Verpleegkundi
gen werden de jaarrekeningen opgesteld conform het schema, dat 
thans in de Academische Ziekenhuizen wordt gehanteerd, met dien 
verstande dat de exploitatie van de School voor Verpleegkundigen 
in een afzonderlijke resultatenrekening is ondergebracht. De cijfers 
voor 1969 werden — waar nodig voor de vergelijking — daaraan 
aangepast. 
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